

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/137 賽馬會青年共遊系列「The Year of Go!」(TYoG)探遊券 2.0

敬啟者:

本校駐校社工所屬機構「香港基督教女青年會」獲賽馬會慈善信託基金邀請成為營辦機構,協助推行「The Year of GO!」(TYoG)計劃。此計劃目的是為12-17歲青少年提供有意義參與社區活動的機會,期望可藉活動讓他們在疫情後重建社交及朋輩網路,以保持正向身心發展。

貴子弟可<u>經學校推薦</u>登記有關「Go! Voucher! 探遊券 2.0」,成功登記的學生可以獲得價值 HK\$400 「Go! Voucher! 探遊券 2.0」,購買指定體藝平台之門票,本輪登記可供選擇的票務平台如下:

	票務平台	探遊券使用方式
1	Cityline	Cityline\$400 電子優惠碼
2	Art-mate	Art-mate\$400 電子優惠碼
3	CAST Ticketing	CAST Ticketing \$400 電子優惠碼
4	英皇院線	英皇院線換票券\$140 x 3 張(親身到新蒲崗辦公室領券)
5	MCL 院線	MCL 實體換票券\$100 x 4 張(親身到新蒲崗辦公室領券)
6	百老匯院線	百老匯院線實體禮品卡\$400(親身到新蒲崗辦公室領券)
7	香港海洋公園	香港海洋公園電子門票
8	香港迪士尼樂園	香港迪士尼樂園電子門票
		(以探遊價\$519 購買第二級別門票!已登記用戶將會收到購買連
		結 ,使用專屬優惠碼扣減\$400後,只需要網上自行付款
		HK\$119,即可獲取電子門票一張)

備註:

- 1. 名額有限,先到先得,同意登記的學生將另行收到通知。
- 2. 登記費用全免,登記的學生需於 2006 年 1 月 1 日至 2012 年 12 月 31 日出生。
- 3. 「Go! Voucher! 探遊券 2.0」一般可於 3-7 日內發放。有關計劃詳情,可登入計劃網頁 (https://www.tyog.hk/zh-hk)參看。

如對上述計劃有任何查詢,請致電 2461 1555 與張萍老師或學校社工秦嘉琪姑娘聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二四年十一月二十二日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2024-2025/137 <u>Jocky Club "The Year of Go!"(TYoG) Series-Go!Voucher!2.0</u>

Dear Parents/Guardians,

Our School Social Worker affiliated with Hong Kong Christian Young Women's Association(HKYWCA), has been invited by the Jockey Club Charities Trust to be an operating organization for the 'The Year of GO!' (TYoG) program. The aim of this program is to provide meaningful opportunities for community engagement for youth aged 12-17, with the hope that these activities will help them rebuild their social and peer networks after the pandemic, thereby promoting positive physical and mental development.

Your child can register for the 'Go! Voucher! 2.0' through school recommendation. Successfully registered students will receive a HK\$400 'Go! Voucher! 2.0' to purchase tickets from designated sports and arts platforms. The ticketing platforms available for selection in this round of registration are as follows:

	Collaborating	Usage Method
	Platforms	
1	Cityline	Cityline \$400 discount code
2	Art-mate	Art-mate \$400 discount code
3	CAST Ticketing	CAST Ticketing \$400 discount code
4	Emperor Cinemas	Emperor Cinemas voucher \$140 x 3 (Collect in San Po Kong
		office)
5	MCL Circuit	MCL Cinemas voucher \$100 x 4 (Collect in San Po Kong office)
6	Broadway Circuit	Broadway gift card \$400 (Collect in San Po Kong office)
7	Hong Kong Ocean Park	Ocean Park E-ticket
8	Hong Kong Disneyland Park	Hong Kong Disneyland (1-Day Ticket - Tier 2)
		Registered users will receive a purchase link. By using the
		exclusive discount code to deduct \$400, you will only need to
		make an online payment of HK\$119 to get one e-ticket/ admission
		QR code!

Remarks:

- 1. Limited quota and enrolment is on a first-come-first-served basis. Students who agree to register will be notified individually.
- 2. Registration is free of charge. Students who register must be born between January 1, 2006, and December 31, 2012.
- 3. Go! Vouchers can generally be issued within 3-7 days. For details about the program, please log in to the program webpage (https://www.tyog.hk/zh-hk) for reference.